
Zápis z kolegia děkana FŽP ze dne 3.2.2009 
 
Přítomni: Ing. Richter, Ing. Brůna, Doc. Janoš, Mgr. Vojtíšek, Prof. Vráblíková, Ing. Vosátka, Ing. 
Neruda, Mgr. Bogan 
 
Informace z kolegia rektorky: 

• Velmi aktuální je nutnost zvýšení podílu financování fakulty z projektů, zejména s ohledem na 
zřejmý pokles počtu absolventů stř. škol během pěti let až o 40 % jako důsledek 
demografického vývoje v ČR v 90. letech. 

• Výsledky hospodaření UJEP - úspora cca 43 mil. Kč, na FŽP je úspora cca 9 mil. Kč - převod 
do roku 2009. Na základě informací z MŠMT je očekáván pokles dotací do rozpočtů VŠ. 

• Gaudeamus Praha - proběhl v 5. týdnu 2009. Na UJEP byl největší zájem o studium na FSE, 
FŽP a FUD.  

• Kvestorem byl předložen plán čerpání prostředků z FRIM na rok 2009 pro schvalování v AS 
UJEP. 

• Slavnostní zasedání Vědecké rady UJEP bude v Městském divadle od 10:00 hod. 19/2/2009. 
• V Mostě proběhla prezentace VŠ působících v Mostě, které se zúčastnila i FŽP. 
• Evaluace UJEP – do konce února budou zpracovány návrhy opatření za FŽP pro aktualizaci 

Dlouhodobého záměru na rok 2009 a Výroční zprávu za rok 2008. Závěrečná zpráva z 
evaluace je k dispozici na stránkách MŠMT pod zprávami Akreditační komise. 

• Byla diskutována situace s prostorovým zajištěním výuky v příštím ak. roce - otevření 1.r. 
oboru RK. Bude nutné zajišťovat část výuky v jiných objektech UJEP - FF, FUD - Velká 
hradební. 

• Do 28.2. má FŽP sdělit návrhy na členy mezioborových rad. 
• Na webu UJEP jsou nové směrnice rektorky. 
• Do druhého kola výběrového řízení studentů pro účast na jednání v Bruselu postoupila za FŽP 

J.Šafratová. 
• Zajištění výuky v letním semestru - na FŽP jsou učebny a výuka zajištěny. 
• Kvalifikační růst - viz přehled v konceptu Výroční zprávy. 
• Na FŽP budou upravena pravidla financování projektů – interní řízení projektů FŽP. 

 
Kontrola úkol ů z minulých jednání kolegia děkana: 
 
Bod č. 1: Bezpečnost práce 
Školení BP pro všechny zaměstnance proběhne v úterý 10.2. od 13 hodin v aule 
Z.: tajemník 
 
Bod č. 2: Aktualizace DZ a Výroční zpráva 
Aktualizace dlouhodobého záměru FŽP na rok 2009 je rozpracována k projednání Vědeckou radou 
4.2.2009. Je rozpracována Výroční zpráva FŽP za r. 2008. Požadované informace do Výroční zprávy 
UJEP byly rektorátu v termínu odeslány. 
Z.: děkan 
 
Bod č. 3: Den otevřených dveří 
Den otevřených dveří proběhl 22.1. v plánovaném rozsahu v Ústí n.L. a Mostě. Prezentací se 
zúčastnilo cca 150 uchazečů v Ústí a cca 50 v Mostě. Další si vyzvedli informace o studiu na 
studijním oddělení bez účasti na prezentacích. Účast je srovnatelná s minulými roky.  
 
Bod č. 4, 5: Příprava výuky oboru RK, výběrové řízení 
Probíhá výběrové řízení pro pedagogy - Prof., Doc. a odborné asistenty, aby mohli být přijati do 
pracovního poměru v novém akademickém roce. S děkanem FVTM bylo projednáno zapojení Doc. 
Soukupa do výuky na FŽP. 
Z.: děkan 



 
Bod č. 6: Veletrh Terra Tec Lipsko 
Účast s prezentací FŽP posterem byla zajištěna Ing. Nerudou. Písemné materiály jsou k dispozici u 
proděkana pro vnější vztahy. 
 
Bod č. 7: Propagační materiály 
Propagační materiály byly ke dni otevřených dveří zajištěny. 
 
Bod č. 8: Aktualizace webových stránek 
Aktualizace probíhá, termín trvá. 
Z.: ved. kateder 
T.: 28.2.2009 
 
Bod č. 9: Příprava jednání VR FŽP  
Podklady pro jednání byly odeslány minulý týden členům vědecké rady. Jednání je organizačně 
připraveno. 
Z.: proděkan pro vědu, děkan 
T.: 4.2.2009 
 
Bod č. 10: Prezentace VŠ v Mostě 
Prezentace 28. a 29.1. proběhla včetně diskuse u kulatého stolu za účasti děkana. Zúčastnilo se několik 
desítek studentů  a několik pedagogických poradců ze stř. škol. 
 
 
Různé 
Děkan: 
• Děkan upozornil na nutnost průběžného vybírání dovolené. Někteří zaměstnanci mají k výběru 

více než 60 dnů ŘD! 
• Je nutné trvale věnovat pozornost úsporám energií - vytápění a osvětlení - zvážit možnost 

instalace stropních svítidel s LED na chodbách, schodištích a sociálních zařízeních. 
Ing. Neruda: 
• Informoval o konferenci pro mladé vědecké pracovníky 
• 25.3. bude v aule FŽP zahajovací konference „Ahoj sousede“ 
Mgr. Vojtíšek: 
• Interaktivní tabule na výuku bude na zkoušku instalována ve vybrané učebně - návrhy do 

příštího kolegia. 
Doc. Janoš: 
• Knihovnou jsou zpřístupněny plné texty BP a DP za 2008. 
• Veškeré informace ohledně vědecké činnosti, projektů a zahraničních vztahů, včetně cestovních 

zpráv je nutné posílat v kopii i Ing. Harudové! 
 
 
 
Příští kolegium bude 17.2. ve 13:00 hodin 
 
 
Zapsal: Ing. Vosátka 


